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Interpelacje

W imieniu swoim jak i ob1tvateli zgłaszających sprawy zgłaszam następujące istotne problem:
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1 . Zwracam się z prośba o zmodyfikowanie zasad opłat zakorzystanie zbasenu w MoSiR przy ulicy

Nadbrzeżnej. Niemal dwa lata temu (w roku 2017) zrezygnowano tam z opłat abonamentowych co
było ulgą dla uiytkowników oraz zadatkiem finansowym dla tej instlucji miejskiej. Warto
przeanalizować obecną siatkę stawek dla korzystających z miejskiej pływalni. Po zmianach z roku
2017 widoczny jest radykalny spadek odwiedzających nasz basen. Należy zwróció uwagę, że
gdyby nie prowadzone licznie szkółki ptyrrania użytkowników było by bardzo mało. Mając na
uwadze fakt, że do instytucji społecznej jaką jest MosiR i tak miasto musi dopłacać z budżetu,
proszę o analizę możliwości zmiany obecnego stanu opłat na korzystniejszy i wprowadzenie
abonamentów, które są naturalną formą lojalnościową dla klientów.
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2. Ponownie zlvracam się z prośba o rozltiąz'anie i uregulowanie problemu wód opadowych na

górskim odcinku ulicy Zdrojowej, to jest od ulicy Witosa w kierunku północnym. obecnie z
większości terenów osiedla Roszkowice cała wezbrana woda opadowa uchodzi nawierzchnią ulicy
Zdrojowej, ptzecinając ulicę Witosa dociera kilkaset metrów daĘ w kierunku ulicy Hallera. Brak
kanalizacji burzowej oraz brak technicznego skierowania wody opadowej do jej kiedyś naturalnych
łożysk cieków wodnych powoduje stałe niszczenie nawierzchni ulicy oraz w}r}rvanie fragmentów
jej poboczy. Po kazdej ulewie wielokrotne w ciągu jednego roku duże masy mufu, żwiru i kruszyrra
nanoszone osadza się na ulicy Witosa i dalej rozlewa się na równinnej części ulicy Zdrojowej. Taki
stan doprowadza do szybkiej erozji ulicy oraz wymusza regularne sprzątanie naniesionego
materiału na dolną część ulicy regulamie generując koszty i straty.
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3. Ponownie zwracam się poprzez interpelację o podwyższenie piłkochwytu na boisku szkolnym w

Szkole Podstawowej numer 3' które mieści się pomiędzy obiektami szkolnymi a ulicą na Rurach i
boczną ulicy Szko|nej' obecny stan jest taki, Że prze|atująca piłka ponad dośó niskim płotem z
jednej strony dewastuje budynek szkoły a z drugiej ,,ląduje'' na prywatnej posesji po drugiej stronie
ulicy Na Rurach. W pierwszym przypadku od kilku lat na zachodniej części dachu sali
gimnastycznej Zerwane są rynny co powoduje stałą dewastację elewacji i ewidentne
niegospodarstwo. W drugim przytoczonym przypadku zmusza to młodzięż do ryzykownego
przechodzenia przez pr}nvatne płoty Za utraconą piłką, a to tworzy niepotrzebne ryzyko i konflikt
z sąsiadami.

Proszę o interwencję i rozwiązanie problemów w wyzej wymienionych tematach,

Z w3razami szacunku
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